
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 6. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 172
Forslag til lov om projektering af nyanlæg og hastighedsopgraderinger af en
række jernbanestrækninger på hovedbanen og regionalbanerne.
Af transportministeren (Magnus Heunicke)

Spørgsmål 14
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der i skemaet "Samlede vurderinger af
lovforslaget" anføres, at der ikke er miljømæssige konsekvenser til trods for,
at det årlige CO2-udslip reduceres med ca. 220.000 t.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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